
Interpellation av Peter Wallmark (SD) till borgarrådet Joakim Larsson om 
Nobelcentrets framtid

Moderaterna har vänt i frågan kring ett Nobelcenter på Blasieholmen. Detta bland annat sen 
det stod klart att en stor del av deras väljarkår valt att överge partiet i kommunvalet 2018. Det 
finns såtillvida numera än majoritet i kommunfullmäktige som säger nej till ett nobelbygge på 
nämnd plats.
Blasieholmen består av en hamnmiljö mitt i staden med anor flera hundra år tillbaks i tiden, 
platsen har ett stort kulturellt värde och det är därför glädjande att planerna om att uppföra ett 
Nobelcenter på Blasieholmen nu har stoppats. Sverigedemokraterna har från start varit det 
parti som har varit emot en byggnation på Blasieholmen.
Nu återstår hur man har tänkt gå vidare med nobelprojektet från stadens sida, och vilka 
instanser som kommer att inkluderas i planeringen av ett framtida nobelprojekt. Är tanken att 
ett Nobelcenter ska uppföras här i Stockholms stad eller överväger man även platser i andra 
delar av landet?
En annan viktig fråga är kostnadsaspekten, hur mycket har projektet kostat skattebetalarna 
fram till dagens datum, det är en fråga som stockholmarna bör få klarhet i. 

1. Vilka platser överväger man för ett Nobelcenter idag?
2. Hur stort inflytande kommer nobelstiftelsen få på plats och utformning av ett nytt 

nobelhus?
3. Projektet (som nu har stoppats) att uppföra ett Nobelcenter på Blasieholmen hur 

mycket har det kostat skattebetalarna fram till dagens datum?


